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 Rada Miejska w Strykowie 

 

Protokół nr XIII/2025 

z XIII sesji Rady Miejskiej w Strykowie, która odbyła się 

w dniu 28 stycznia 2025 roku 

 
Obrady rozpoczęto 28 stycznia 2025 r. o godz. 11:00, a zakończono o godz. 12:16 tego 

samego dnia. Transmisja z obrad dostępna: https://esesja.tv/transmisja/63626/xiii-sesja-rady-

miejskiej-w-strykowie-28-stycznia-2025-r-o-godz-1100.htm  

 

W posiedzeniu wzięło udział 14 radnych Rady Miejskiej w Strykowie: 

1. Marzanna Boratyńska 

2. Damian Drzewiecki 

3. Dariusz Dziewulski 

4. Tomasz Habigier 

5. Piotr Hajdys 

6. Andrzej Janeczko 

7. Artur Kotarski 

8. Michał Kwiatkowski 

9. Marcin Łysoń 

10. Artur Mikiciński 

11. Kinga Miśkiewicz 

12. Marek Perek   

13. Krzysztof Szewczyk 

14. Dariusz Szychowski 

15. Jarosław Włodarczyk 

 

W posiedzeniu uczestniczyli:  

1. Pan Piotr Ślęzak Burmistrz Strykowa  

2. Pan Adam Kaźmierczak Zastępca Burmistrza Strykowa  

3. Pani Iwona Stańczyk Skarbnik Gminy Stryków  

4. Pan Radosław Zaborowski Sekretarz Gminy Stryków  

5. Pani Anita Kozek-Kapuścińska radca prawny 

 

 

Ad. 1. Otwarcie obrad XIII sesji i stwierdzenie kworum. 

 

Otwarcia sesji Rady Miejskiej w Strykowie dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej 

w Strykowie Damian Drzewiecki. Powitał wszystkich radnych, Burmistrza Strykowa wraz 

ze współpracownikami, Sołtysów, Przewodniczących Zarządów Osiedli Miasta Strykowa, 

wszystkich mieszkańców Gminy Stryków i wszystkich, którzy oglądają transmisję XIII sesji. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie stwierdził kworum wymagane do podejmowania 

prawomocnych uchwał oraz wniosków Rady Miejskiej w Strykowie. Przewodniczący Rady 

Miejskiej w Strykowie przypomniał, że sesja jest transmitowana zgodnie z prawem, a na stronie 

internetowej umieszczono klauzulę RODO dotyczącą transmisji obrad. 

 

 

https://esesja.tv/transmisja/63626/xiii-sesja-rady-miejskiej-w-strykowie-28-stycznia-2025-r-o-godz-1100.htm
https://esesja.tv/transmisja/63626/xiii-sesja-rady-miejskiej-w-strykowie-28-stycznia-2025-r-o-godz-1100.htm
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Ad. 2. Powierzenie obowiązków sekretarza obrad jednemu z Wiceprzewodniczących 

Rady Miejskiej w Strykowie. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie Damian Drzewiecki obowiązki sekretarza 

powierzył Wiceprzewodniczącej Rady Miejskiej w Strykowie radnej Kindze Miśkiewicz. 

 

 

Ad. 3. Przyjęcie porządku obrad. 
 

Porządek obrad XIII sesji:  

 

1. Otwarcie obrad XIII sesji i stwierdzenie kworum. 

2. Powierzenie obowiązków sekretarza obrad jednemu z Wiceprzewodniczących Rady 

Miejskiej w Strykowie. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 

5. Informacja na temat stanu służby zdrowia na terenie Gminy Stryków. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu 

z dotychczasowym najemcą lokalu stanowiącego własność Gminy Stryków 

(XIII_109_2025). 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały nr XLIII/334/2005 Rady Miejskiej 

w Strykowie z dnia 29 listopada 2005 r. w sprawie utworzenia Gminnej Biblioteki 

Publicznej w Strykowie i nadania jej statutu (XIII_110_2025). 

8. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia na 2025 rok planu dofinansowania form 

doskonalenia zawodowego nauczycieli z uwzględnieniem szkoleń branżowych 

oraz maksymalnej kwoty dofinansowania opłat za kształcenie, a także form 

i specjalności kształcenia, na które dofinansowanie jest przyznawane (XIII_111_2025). 

9. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XI/102/2024 Rady Miejskiej 

w Strykowie z dnia 17 grudnia 2024 r. w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Stryków 

na 2025 rok (XIII_112_2025). 

10. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XI/101/2024 Rady Miejskiej 

w Strykowie z dnia 17 grudnia 2024 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Stryków na lata 2025 - 2042 (XIII_113_2025). 

11. Zatwierdzenie protokołu z XI sesji Rady Miejskiej w Strykowie, która odbyła się w dniu 

17 grudnia 2024 r. 

12. Zatwierdzenie protokołu z XII sesji Rady Miejskiej w Strykowie, która odbyła się 

w dniu 30 grudnia 2024 r. 

13. Sprawy różne. 

14. Przyjęcie protokołu Komisji Uchwał i Wniosków. 

15. Zamknięcie obrad XIII sesji. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie Damian Drzewiecki zapytał o uwagi i propozycje 

do zaproponowanego porządku obrad. Nikt się nie zgłosił. Przewodniczący Rady Miejskiej 

w Strykowie poddał pod głosowanie ww. porządek obrad. 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie porządku obrad.  

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 
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Marzanna Boratyńska, Damian Drzewiecki, Dariusz Dziewulski, Tomasz Habigier, Piotr 

Hajdys, Andrzej Janeczko, Artur Kotarski, Marcin Łysoń, Artur Mikiciński, Kinga 

Miśkiewicz, Marek Perek, Krzysztof Szewczyk, Dariusz Szychowski, Jarosław Włodarczyk 

NIEOBECNI (1) Michał Kwiatkowski 

 

 

Ad. 4. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie Damian Drzewiecki wnioskował o powołanie 

Komisji Uchwał i Wniosków na XIII sesji Rady Miejskiej w Strykowie w następującym 

składzie:  

1) Radny Dariusz Dziewulski, 

2) Radna Marzanna Boratyńska,  

3) Radny Dariusz Szychowski. 

Głosowano w sprawie: 

Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków.  

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Marzanna Boratyńska, Damian Drzewiecki, Dariusz Dziewulski, Tomasz Habigier, Piotr 

Hajdys, Andrzej Janeczko, Artur Kotarski, Marcin Łysoń, Artur Mikiciński, Kinga 

Miśkiewicz, Marek Perek, Krzysztof Szewczyk, Dariusz Szychowski, Jarosław Włodarczyk 

NIEOBECNI (1) 

Michał Kwiatkowski 

 

 

Ad. 5. Informacja na temat stanu służby zdrowia na terenie Gminy Stryków. 

 

Sekretarz Gminy Stryków Radosław Zaborowski przedstawił kompleksową analizę 

funkcjonowania służby zdrowia w gminie Stryków, obejmującą zarówno publiczne, jak 

i prywatne podmioty świadczące usługi medyczne. Sekretarz wskazał, że podstawową opiekę 

zdrowotną zapewniają dwie placówki: Przychodnia Medico w Strykowie przy ul. Targowej 16 

oraz Ośrodek Zdrowia w Strykowie Zdzieszyńscy Spółka Jawna przy ul. Kościuszki 29. 

Sekretarz poinformował również o planowanym otwarciu nowej poradni POZ w Strykowie 

Grupa Zdrowie Sp. z o.o., czyli podmiot prowadzący szpital w Głownie i poradnie przy 

szpitalu, przygotowuje się do uruchomienia w Strykowie przy ul. Grunwaldzkiej 4 nowej 

poradni POZ. Wg uzyskanych informacji otwarcie przychodni zaplanowano w lutym br. 

Sekretarz omówił również dodatkowe usługi medyczne, w tym nocną i świąteczną pomoc 

lekarską, a także funkcjonowanie prywatnych podmiotów leczniczych świadczących usługi 

w ramach NFZ oraz komercyjnie. Sekretarz podkreślił, że Ośrodek Zdrowia w Strykowie 

Zdzieszyńscy Spółka Jawna przy ul. Kościuszki 29, mimo że mieści się w budynku należącym 

do gminy, jest podmiotem prywatnym, a gmina nie ma wpływu na jego działalność operacyjną. 

Zmiana właściciela placówki w październiku 2023 r. przyczyniła się do przejściowych 

trudności, takich jak wydłużone kolejki i opóźnienia w realizacji recept. W związku z tym 

Burmistrz podjął działania interwencyjne, w tym spotkania z zarządem spółki 

oraz wystosowanie pisma sygnalizującego możliwość rozwiązania umowy najmu. 

W odpowiedzi właściciel placówki zadeklarował poprawę sytuacji i zwiększenie liczby 

lekarzy. Dodatkowo poruszono kwestię funkcjonowania Wiejskich Ośrodków Zdrowia 

w Bratoszewicach, Niesułkowie-Kolonii i Dobrej, gdzie dostępność usług była stopniowo 



4 

 

ograniczana. Podjęto działania mające na celu zwiększenie liczby dni pracy placówek, 

co częściowo już zrealizowano. Wciąż najtrudniejsza sytuacja panuje w Niesułkowie-Kolonii, 

gdzie Ośrodek funkcjonuje jedynie dwa razy w tygodniu. Sekretarz zaznaczył, że gmina uznaje 

ten stan za niewystarczający i kontynuuje rozmowy z właścicielem placówki w celu poprawy 

dostępności świadczeń. Na zakończenie Sekretarz poinformował o przeprowadzonej rozmowie 

z Dyrektorem Łódzkiego Oddziału Wojewódzkiego NFZ, zaznaczając, że nie dysponuje 

obecnie pozytywnymi informacjami w tej sprawie. Podkreślił jednocześnie, że ze względu 

na strategiczny charakter negocjacji szczegóły nie mogą zostać ujawnione. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie Damian Drzewiecki odniósł się 

do funkcjonowania Wiejskiego Ośrodka Zdrowia w Bratoszewicach, wskazując na problem 

ograniczonej dostępności lekarza, który przyjmuje jedynie dwa razy w tygodniu przez krótki 

czas. Przewodniczący zaznaczył, że mieszkańcy zgłaszają potrzebę codziennej obecności 

lekarza, gdyż obecna sytuacja powoduje długie kolejki i utrudnia dostęp do świadczeń 

medycznych. W związku z tym Przewodniczący podkreślił konieczność podjęcia 

zdecydowanych działań, takich jak przywrócenie wcześniejszego modelu funkcjonowania 

placówki lub zmiana podmiotu świadczącego usługi medyczne, zwłaszcza że na rynku istnieją 

inni potencjalni usługodawcy. Przewodniczący zaznaczył również, że powstanie nowego 

Ośrodka Zdrowia w Strykowie zwiększy konkurencję na rynku usług medycznych, co może 

skłonić obecnego operatora do poprawy jakości świadczeń. 

 

Radny Tomasz Habigier podziękował za szybką i rzeczową odpowiedź na swoją interpelację 

dotyczącą funkcjonowania Wiejskiego Ośrodka Zdrowia w Dobrej. Radny poinformował, 

że w tej sprawie skierował również zapytanie do łódzkiego oddziału NFZ w trybie dostępu 

do informacji publicznej, jednak nie otrzymał jeszcze odpowiedzi. Radny podkreślił, że mimo 

ograniczeń kompetencyjnych samorządu w zakresie zarządzania placówkami zdrowia, 

podejmowane są działania mające na celu poprawę dostępności usług medycznych. 

Radny zwrócił również uwagę na rozbieżność pomiędzy stanowiskiem podmiotu 

prowadzącego Ośrodek, który wskazuje na nieopłacalność rozszerzenia godzin pracy lekarza, 

a sygnałami od mieszkańców o dużym obłożeniu i długich kolejkach. Radny zapewnił, 

że działania na rzecz poprawy sytuacji będą kontynuowane, zwłaszcza w okresie wzmożonych 

zachorowań.  

 

Burmistrz Strykowa Piotr Ślęzak przedstawił kroki podjęte w celu monitorowania pracy 

Wiejskich Ośrodków Zdrowia. Burmistrz poinformował, że urzędnicy systematycznie wizytują 

placówki, sporządzając raporty dotyczące pracy lekarzy i liczby pacjentów. Zebrane dane mają 

umożliwić ocenę działań spółki prowadzącej Ośrodki oraz podjęcie ewentualnych 

konsekwencji w razie dalszych nieprawidłowości. Burmistrz zwrócił uwagę, że choć umowa 

ze spółką obliguje ją do prowadzenia działalności medycznej, nie precyzuje godzin pracy ani 

szczegółowego zakresu usług. Wobec tego gmina jasno określiła swoje oczekiwania i zamierza 

poprzez nadzór monitorować wdrażane działania naprawcze i ich wpływ na jakość opieki 

zdrowotnej. Burmistrz wyraził zaniepokojenie przedłużającym się   kryzysem, podkreślając, że 

okres przejściowy nie powinien przekraczać dwóch miesięcy. Władze samorządowe rozważają 

zmiany, jednak sześciomiesięczny okres wypowiedzenia umowy oraz ryzyko pogorszenia 

dostępności świadczeń stanowią istotne wyzwania. Przyczyny obecnych problemów, 

jak wskazał Burmistrz, to m.in. masowe wypowiedzenia lekarzy i kumulacja zachorowań 

w sezonie infekcyjnym. Liczy on jednak na poprawę sytuacji dzięki otwarciu nowej przychodni 

świadczącej usługi w ramach NFZ, gdzie pracę podejmą lekarze znani lokalnej społeczności. 

Podsumowując, Burmistrz zaznaczył, że sytuacja w mieście Stryków jest stabilniejsza, 

a największe wyzwania dotyczą Ośrodków Wiejskich. Jeśli podjęte działania interwencyjne 
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nie przyniosą rezultatów, gmina rozważy zastosowanie bardziej stanowczych środków 

w nadchodzących tygodniach. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie Damian Drzewiecki odniósł się do wypowiedzi 

Sekretarza, podkreślając, że choć gmina nie ingeruje w działalność prywatnych podmiotów, 

zgodnie z art. 7 ustawy o samorządzie gminnym ma obowiązek zaspokajania zbiorowych 

potrzeb wspólnoty, w tym ochrony zdrowia. Przewodniczący podkreślił, że dbanie o zdrowie 

i bezpieczeństwo mieszkańców leży w kompetencjach samorządu i stanowi jego priorytet. 

 

Sekretarz Gminy Stryków Radosław Zaborowski odniósł się do kwestii funkcjonowania 

Wiejskiego Ośrodka Zdrowia w Bartoszewicach, podkreślając, że informacje o obecności 

lekarza są nieprecyzyjne. Sekretarz wyjaśnił, że kontrola przeprowadzona przez pracownice 

urzędu wykazała, iż podczas trzech dni wizyt lekarz przyjmował pacjentów, a kolejki były 

niewielkie. Sekretarz odniósł się również do sytuacji w Wiejskim Ośrodku Zdrowia w Dobrej, 

wskazując, że nieobecność lekarza w poniedziałek wynikała z jego choroby, co zostało jasno 

zakomunikowane pacjentom. Sekretarz sprostował wypowiedź Przewodniczącego, 

zaznaczając, że nie kwestionował obowiązków gminy wobec placówek medycznych 

i nie sugerował braku ingerencji w działalność podmiotów prywatnych. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie Damian Drzewiecki zaznaczył, że nie miał 

intencji przypisywania Sekretarzowi niewypowiedzianych słów, podkreślając, iż jego 

komentarz dotyczył jedynie ograniczonych możliwości ingerencji gminy w działalność 

podmiotów prywatnych. Przewodniczący zapewnił, że funkcjonowanie Ośrodków Zdrowia 

będzie nadal monitorowane, zwracając uwagę na rozbieżności między sygnałami 

od mieszkańców a wynikami kontroli. Przewodniczący zauważył, że podmioty często 

poprawiają jakość usług w trakcie inspekcji, co potwierdza potrzebę systematycznego nadzoru.  

 

Radny Hajdys zapytał o deklaracje właściciela nowo powstającej przychodni 

przy ul. Grunwaldzkiej w Strykowie, w szczególności o zakres świadczonych usług.  

 

Sekretarz Gminy Stryków Radosław Zaborowski poinformował, że planowane są usługi 

podstawowej opieki zdrowotnej (POZ) z możliwością stopniowego rozszerzania oferty w miarę 

potrzeb. Grupa Zdrowie jako właściciel, zamierza zapewnić podstawowych specjalistów, 

a pełniejsze badania diagnostyczne będą realizowane w należącym do grupy szpitalu 

w Głownie, z uwagi na wyższy standard usług szpitalnych i niewielką odległość od Strykowa. 

 

Burmistrz Strykowa Piotr Ślęzak poinformował, że odbył spotkanie z właścicielem Grupy 

Zdrowie, który zapewnił, iż podstawowa opieka zdrowotna (POZ) będzie świadczona 

na miejscu. Na początkowym etapie nie przewiduje się obecności specjalistów, jednak 

w ramach opieki koordynowanej pacjenci otrzymają kompleksową pomoc – lekarz POZ 

pokieruje ich do odpowiednich specjalistów, eliminując konieczność samodzielnego 

umawiania wizyt. Dodatkowo właściciel Grupy Zdrowie zadeklarował, że dwa razy w tygodniu 

pacjenci wymagający konsultacji specjalistycznych lub badań diagnostycznych będą 

przewożeni ze Strykowa do szpitala w Głownie na koszt placówki. Transport będzie 

skoordynowany w ramach zbiorczych kursów, zapewniając pacjentom dogodny powrót 

po zakończonej wizycie. 

Radny Dariusz Szychowski podkreślił znaczenie ustawowego zapewnienia opieki zdrowotnej 

oraz rolę gminy w udostępnianiu infrastruktury placówkom medycznym. Radny zapytał, 

czy zawarte umowy najmu przewidują preferencyjne warunki, takie jak obniżone stawki 

czynszu jako forma wsparcia ze strony gminy. Wskazał, że konkurencja na rynku usług 
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zdrowotnych sprzyja podnoszeniu jakości świadczeń. Radny dodał, że w przypadku zmiany 

podmiotu medycznego kluczowe jest zapewnienie płynnego przekazania obiektów, 

aby uniknąć przerw w dostępie do opieki zdrowotnej, zwłaszcza na terenach wiejskich. 

 

Radny Dariusz Dziewulski zapytał o potencjalne konsekwencje finansowe dla gminy Stryków 

w przypadku przedterminowego rozwiązania umowy dzierżawy budynków, obowiązującej 

do 2027 roku.  

 

Burmistrz Strykowa Piotr Ślęzak wyjaśnił, że umowa przewiduje sześciomiesięczny okres 

wypowiedzenia, przy czym istnieje możliwość natychmiastowego rozwiązania 

w uzasadnionych przypadkach, pod warunkiem odpowiedniego udokumentowania. Burmistrz 

zaznaczył jednak, że w takiej sytuacji spór najprawdopodobniej trafiłby do sądu, co mogłoby 

przedłużyć proces i utrudnić szybkie przekazanie obiektu innemu podmiotowi. 

  

 

Ad. 6. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu 

z dotychczasowym najemcą lokalu stanowiącego własność Gminy Stryków 

(XIII_109_2025). 

 

Burmistrz Strykowa Piotr Ślęzak poinformował, że uchwała dotyczy przedłużenia dzierżawy 

lokalu w Bratoszewicach, w którym mieści się placówka Poczty Polskiej. Zgodnie z przepisami 

możliwe jest przedłużenie najmu maksymalnie na trzy lata, co jest zgodne z wnioskiem 

najemcy. Burmistrz podkreślił, że lokal jest użytkowany zgodnie z przeznaczeniem i służy 

mieszkańcom. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie Damian Drzewiecki poinformował, że projekt 

uchwały posiada pozytywną opinię Komisji merytorycznej. Przewodniczący Rady Miejskiej 

w Strykowie zapytał radnych czy mają pytania do ww. projektu uchwały. Nikt się nie zgłosił. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie poddał pod głosowanie projekt uchwały.  

Uchwała nr XIII_109_2025 została podjęta.  

Projekt uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu 

z dotychczasowym najemcą lokalu stanowiącego własność Gminy Stryków (XIII_109_2025).  

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Marzanna Boratyńska, Damian Drzewiecki, Dariusz Dziewulski, Tomasz Habigier, Piotr 

Hajdys, Andrzej Janeczko, Artur Kotarski, Marcin Łysoń, Artur Mikiciński, Kinga 

Miśkiewicz, Marek Perek, Krzysztof Szewczyk, Dariusz Szychowski, Jarosław Włodarczyk 

NIEOBECNI (1) 

Michał Kwiatkowski 
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Ad. 7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały nr XLIII/334/2005 Rady Miejskiej 

w Strykowie z dnia 29 listopada 2005 r. w sprawie utworzenia Gminnej Biblioteki 

Publicznej w Strykowie i nadania jej statutu wraz z autopoprawką (XIII_110_2025). 

 

Zastępca Burmistrza Strykowa Adam Kaźmierczak przypomniał, że przedmiotowa uchwała 

była już procedowana 17 grudnia 2024 r. podczas sesji Rady Miejskiej. Zastępca Burmistrza 

wskazał, że zgodnie z obowiązującymi przepisami uchwały podlegają kontroli służb prawnych 

Wojewody Łódzkiego. W wyniku tej kontroli zgłoszono uwagi dotyczące §8 ust. 3, wskazując 

konieczność określenia w uchwale trybu powołania Dyrektora Gminnej Biblioteki Publicznej. 

Zgodnie z ustawą możliwe są trzy tryby powołania, jednak z uwagi na dotychczasową praktykę, 

zaproponowano przeprowadzanie naboru w drodze konkursu. Ponadto, zaistniała konieczność 

wprowadzenia autopoprawki polegającej na usunięciu §3 w całości oraz zmianie numeracji §4 

na §3. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie, Damian Drzewiecki dodał, że Wojewoda Łódzki 

uchylił w całości wcześniej podjętą uchwałę. Decyzja ta była podyktowana 30-dniowym 

terminem, w którym Wojewoda ma prawo do rozstrzygnięcia sprawy. Z uwagi na zaplanowaną 

sesję oraz uznanie, że dłuższe oczekiwanie na decyzję byłoby niezasadne, Wojewoda podjął 

decyzję o całkowitym uchyleniu uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie Damian Drzewiecki zapytał radnych czy mają 

pytania do ww. autopoprawki. Nikt się nie zgłosił. Przewodniczący Rady Miejskiej 

w Strykowie poddał pod głosowanie zaproponowaną przez Burmistrza Strykowa 

autopoprawkę. Autopoprawka została przyjęta. 

Głosowano w sprawie: 

Autopoprawka: polegająca na usunięciu § 3 w związku z rozstrzygnięciem nadzorczym 

Wojewody Łódzkiego z dnia 21 stycznia 2025 r. stwierdzającym nieważność Uchwały 

Nr XI/95/2024 Rady Miejskiej w Strykowie z dnia 17 grudnia 2024 r. w sprawie zmiany 

Uchwały Nr XLIII/334/2005 Rady Miejskiej w Strykowie z dnia 29 listopada 2005 r. w sprawie 

utworzenia Gminnej Biblioteki Publicznej w Strykowie i nadania jej statutu. Jednocześnie § 4 

uchwały staje się § 3.  

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Marzanna Boratyńska, Damian Drzewiecki, Dariusz Dziewulski, Tomasz Habigier, Piotr 

Hajdys, Andrzej Janeczko, Artur Kotarski, Marcin Łysoń, Artur Mikiciński, Kinga 

Miśkiewicz, Marek Perek, Krzysztof Szewczyk, Dariusz Szychowski, Jarosław Włodarczyk 

NIEOBECNI (1) 

Michał Kwiatkowski 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie Damian Drzewiecki poinformował, że projekt 

uchwały posiada pozytywną opinię Komisji merytorycznej. Przewodniczący Rady Miejskiej 

w Strykowie zapytał radnych czy mają pytania do ww. projektu uchwały. Nikt się nie zgłosił. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie poddał pod głosowanie projekt uchwały.  

Uchwała nr XIII_110_2025 wraz z autopoprawką została podjęta. 

Projekt uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
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Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały nr XLIII/334/2005 Rady Miejskiej w Strykowie 

z dnia 29 listopada 2005 r. w sprawie utworzenia Gminnej Biblioteki Publicznej w Strykowie 

i nadania jej statutu wraz z autopoprawką (XIII_110_2025). 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Marzanna Boratyńska, Damian Drzewiecki, Dariusz Dziewulski, Tomasz Habigier, Piotr 

Hajdys, Andrzej Janeczko, Artur Kotarski, Marcin Łysoń, Artur Mikiciński, Kinga 

Miśkiewicz, Marek Perek, Krzysztof Szewczyk, Dariusz Szychowski, Jarosław Włodarczyk 

NIEOBECNI (1) 

Michał Kwiatkowski 

 

 

Ad. 8. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia na 2025 rok planu dofinansowania form 

doskonalenia zawodowego nauczycieli z uwzględnieniem szkoleń branżowych 

oraz maksymalnej kwoty dofinansowania opłat za kształcenie, a także form i specjalności 

kształcenia, na które dofinansowanie jest przyznawane (XIII_111_2025). 

 

Zastępca Burmistrza Strykowa Adam Kaźmierczak poinformował, że zgodnie z art. 70a ust. 1 

Karty Nauczyciela w budżecie Gminy Stryków na 2025 r. zabezpieczono środki 

na doskonalenie zawodowe nauczycieli, stanowiące 0,8% planowanych rocznych wynagrodzeń 

nauczycieli. Plan dofinansowania został skonsultowany i pozytywnie zaopiniowany 

przez dyrektorów placówek oświatowych oraz związki zawodowe. Proces ten odbywa się 

na podstawie umów z dyrekcją szkół lub wewnętrznych regulacji placówek. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie Damian Drzewiecki poinformował, że projekt 

uchwały posiada pozytywną opinię Komisji merytorycznej. Przewodniczący Rady Miejskiej 

w Strykowie zapytał radnych czy mają pytania do ww. projektu uchwały. Nikt się nie zgłosił. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie poddał pod głosowanie projekt uchwały.  

Uchwała nr XIII_111_2025 została podjęta.  

Projekt uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia na 2025 rok planu dofinansowania form doskonalenia 

zawodowego nauczycieli z uwzględnieniem szkoleń branżowych oraz maksymalnej kwoty 

dofinansowania opłat za kształcenie, a także form i specjalności kształcenia, na które 

dofinansowanie jest przyznawane (XIII_111_2025). 

 Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Marzanna Boratyńska, Damian Drzewiecki, Dariusz Dziewulski, Tomasz Habigier, Piotr 

Hajdys, Andrzej Janeczko, Artur Kotarski, Marcin Łysoń, Artur Mikiciński, Kinga 

Miśkiewicz, Marek Perek, Krzysztof Szewczyk, Dariusz Szychowski, Jarosław Włodarczyk 

NIEOBECNI (1) 

Michał Kwiatkowski 
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Ad. 9. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XI/102/2024 Rady Miejskiej 

w Strykowie z dnia 17 grudnia 2024 r. w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Stryków 

na 2025 rok (XIII_112_2025). 

 

Skarbnik Gminy Stryków Iwona Stańczyk przedstawiła i szczegółowo omówiła ww. projekt 

uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie Damian Drzewiecki poinformował, że projekt 

uchwały posiada pozytywną opinię Komisji merytorycznej. Przewodniczący Rady Miejskiej 

w Strykowie zapytał radnych czy mają pytania do ww. projektu uchwały. Nikt się nie zgłosił. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie poddał pod głosowanie projekt uchwały.  

Uchwała nr XIII_112_2025 została podjęta.  

Projekt uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XI/102/2024 Rady Miejskiej w Strykowie z 

dnia 17 grudnia 2024 r. w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Stryków na 2025 rok 

(XIII_112_2025). 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Marzanna Boratyńska, Damian Drzewiecki, Dariusz Dziewulski, Tomasz Habigier, Piotr 

Hajdys, Andrzej Janeczko, Artur Kotarski, Marcin Łysoń, Artur Mikiciński, Kinga 

Miśkiewicz, Marek Perek, Krzysztof Szewczyk, Dariusz Szychowski, Jarosław Włodarczyk 

NIEOBECNI (1) 

Michał Kwiatkowski 

 

 

Ad. 10. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XI/101/2024 Rady Miejskiej 

w Strykowie z dnia 17 grudnia 2024 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Stryków na lata 2025 - 2042 (XIII_113_2025). 

 

Skarbnik Gminy Stryków Iwona Stańczyk przedstawiła i szczegółowo omówiła ww. projekt 

uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie Damian Drzewiecki zapytał radnych czy mają 

pytania do ww. projektu uchwały. Nikt się nie zgłosił. Przewodniczący Rady Miejskiej 

w Strykowie poddał pod głosowanie projekt uchwały.  

Uchwała nr XIII_113_2025 została podjęta.  

Projekt uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XI/101/2024 Rady Miejskiej w Strykowie 

z dnia 17 grudnia 2024 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Stryków na lata 2025 - 2042 (XIII_113_2025). 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Marzanna Boratyńska, Damian Drzewiecki, Dariusz Dziewulski, Tomasz Habigier, Piotr 

Hajdys, Andrzej Janeczko, Artur Kotarski, Marcin Łysoń, Artur Mikiciński, Kinga 
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Miśkiewicz, Marek Perek, Krzysztof Szewczyk, Dariusz Szychowski, Jarosław Włodarczyk 

NIEOBECNI (1) 

Michał Kwiatkowski 

 

 

Ad. 11. Zatwierdzenie protokołu z XI sesji Rady Miejskiej w Strykowie, która odbyła się 

w dniu 17 grudnia 2024 r. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie Damian Drzewiecki poinformował, że wpisów 

do protokołu nie złożono. Przewodniczący zapytał, czy są uwagi do treści protokołu. 

Uwag do protokołu nie złożono. Przystąpiono do głosowania nad zatwierdzeniem protokołu. 

Głosowano w sprawie: 

Zatwierdzenie protokołu z XI sesji Rady Miejskiej w Strykowie, która odbyła się w dniu 

17 grudnia 2024 r. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Marzanna Boratyńska, Damian Drzewiecki, Dariusz Dziewulski, Tomasz Habigier, Piotr 

Hajdys, Andrzej Janeczko, Artur Kotarski, Marcin Łysoń, Artur Mikiciński, Kinga 

Miśkiewicz, Marek Perek, Krzysztof Szewczyk, Dariusz Szychowski, Jarosław Włodarczyk 

NIEOBECNI (1) 

Michał Kwiatkowski 

 

 

Ad. 12. Zatwierdzenie protokołu z XII sesji Rady Miejskiej w Strykowie, która odbyła się 

w dniu 30 grudnia 2024 r. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie Damian Drzewiecki poinformował, że wpisów 

do protokołu nie złożono. Przewodniczący zapytał, czy są uwagi do treści protokołu. 

Uwag do protokołu nie złożono. Przystąpiono do głosowania nad zatwierdzeniem protokołu. 

Głosowano w sprawie: 

Zatwierdzenie protokołu z XII sesji Rady Miejskiej w Strykowie, która odbyła się w dniu 

30 grudnia 2024 r. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Marzanna Boratyńska, Damian Drzewiecki, Dariusz Dziewulski, Tomasz Habigier, Piotr 

Hajdys, Andrzej Janeczko, Artur Kotarski, Marcin Łysoń, Artur Mikiciński, Kinga 

Miśkiewicz, Marek Perek, Krzysztof Szewczyk, Dariusz Szychowski, Jarosław Włodarczyk 

NIEOBECNI (1) 

Michał Kwiatkowski 

 

 

 Ad. 13. Sprawy różne. 

 

Radny Jarosław Włodarczyk zwrócił uwagę na zgłoszenia mieszkańców Bratoszewic 

i Kalinowa dotyczące stanu drzew wzdłuż Alei Dębowej, stanowiącej połączenie obu 

miejscowości. Wskazano na obecność uschniętych dębów oraz suchych gałęzi, które mogą 
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stanowić zagrożenie, szczególnie podczas silnych wiatrów. W związku z tym radny zaapelował 

o podjęcie działań w celu ich usunięcia. Dodatkowo zwrócił uwagę na nieestetycznie przycięte 

topole, sugerując ich całkowite usunięcie w celu poprawy bezpieczeństwa i estetyki tego 

obszaru. 

 

Burmistrz Strykowa Piotr Ślęzak podziękował za zgłoszenie problemu i zapewnił, że zostanie 

przeprowadzony przegląd drzew oraz zieleni wzdłuż Alei Dębowej w celu podjęcia 

odpowiednich działań dla zapewnienia bezpieczeństwa.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie Damian Drzewiecki dodał, że kwestia ta była już 

wcześniej zgłaszana, jednak w przypadku dębów problemem jest ich wpis do rejestru 

pomników przyrody. W związku z tym, przed ewentualnym usunięciem drzewa, konieczne jest 

uzyskanie decyzji o wykreśleniu go z rejestru. Prace konserwacyjne mogą być natomiast 

realizowane pod nadzorem konserwatora przyrody. 

 

Radny Artur Mikiciński zapytał o planowaną inwestycję przy Szkole w Koźlu, dotyczącą 

budowy boiska. Radny chciał uzyskać informacje na temat harmonogramu prac, w tym terminu 

rozpoczęcia budowy oraz przebiegu realizacji inwestycji. 

 

Burmistrz Strykowa Piotr Ślęzak poinformował, że obecnie trwają przygotowania 

do ogłoszenia przetargu na budowę boiska przy Szkole w Koźlu. Planowany termin realizacji 

prac to okres wakacyjny, jednak ostateczny harmonogram będzie uzależniony od ustaleń 

z wykonawcą po rozstrzygnięciu przetargu i podpisaniu umowy. Celem jest minimalizacja 

uciążliwości dla szkoły oraz zapewnienie gotowości boiska do użytkowania od września. 

 

Głos zabrała mieszkanka Strykowa poruszyła dwie kluczowe kwestie dotyczące ochrony 

zdrowia w Strykowie – dostęp do stomatologa świadczącego usługi w ramach NFZ oraz 

funkcjonowania rehabilitacji.: https://esesja.tv/transmisja/63626/xiii-sesja-rady-miejskiej-w-

strykowie-28-stycznia-2025-r-o-godz-1100.htm 

 

Burmistrz Strykowa Piotr Ślęzak odniósł się do kwestii braku stomatologa świadczącego usługi 

w ramach NFZ na terenie Strykowa i całej gminy. Burmistrz podkreślił, że obecnie obowiązuje 

ta sama umowa, a nowe porozumienia nie były jeszcze podpisywane. Burmistrz zapewnił 

jednak, że w przypadku negocjacji nowej umowy problem ten zostanie przeanalizowany, 

a gmina podejmie starania, aby zapewnić mieszkańcom dostęp do stomatologa w ramach NFZ. 

 

Radny Dariusz Dziewulski potwierdził, że problem dotyczący dostępności usług 

stomatologicznych w gminie Stryków był zgłaszany przez mieszkańców. W celu uzyskania 

rzetelnych informacji podjął rozmowę z lekarzem dentystą prowadzącym działalność na terenie 

gminy. Z przeprowadzonej rozmowy wynika, że koszt podstawowego zabiegu usunięcia zęba 

wynosi około 100 zł, przy czym Narodowy Fundusz Zdrowia refunduje jedynie 50 zł. 

W związku z tym stomatolog uznała, że świadczenie usług w ramach NFZ jest dla niej 

nieopłacalne. Radny zasugerował możliwość rozważenia utworzenia gabinetu 

stomatologicznego współpracującego z NFZ, co mogłoby poprawić dostępność świadczeń 

dla mieszkańców.  

 

Burmistrz Strykowa Piotr Ślęzak odniósł się do problemu ograniczonej dostępności usług 

stomatologicznych w gminie Stryków, podkreślając, że jest to zjawisko ogólnokrajowe, a liczba 

dentystów świadczących usługi w ramach Narodowego Funduszu Zdrowia jest niewielka. 

Burmistrz zaznaczył, że przyczyną tej sytuacji mogą być przede wszystkim względy 

https://esesja.tv/transmisja/63626/xiii-sesja-rady-miejskiej-w-strykowie-28-stycznia-2025-r-o-godz-1100.htm
https://esesja.tv/transmisja/63626/xiii-sesja-rady-miejskiej-w-strykowie-28-stycznia-2025-r-o-godz-1100.htm
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ekonomiczne, co potwierdzają opinie specjalistów. Pomimo trudności, Burmistrz zadeklarował 

podjęcie działań mających na celu zwiększenie dostępności świadczeń stomatologicznych 

finansowanych przez NFZ dla mieszkańców gminy. Rozważane będą różne rozwiązania, w tym 

możliwość wprowadzenia odpowiednich zapisów w umowach najmu lokali przeznaczonych 

na gabinety dentystyczne lub inne sposoby zachęcania stomatologów do współpracy z NFZ. 

Burmistrz podkreślił, że ochrona zdrowia mieszkańców pozostaje priorytetem, a samorząd 

dołoży starań, aby w miarę możliwości znaleźć skuteczne rozwiązanie tego problemu. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie Damian Drzewiecki ogłosił 5-minutową przerwę 

w obradach. 

 

Po przerwie Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie ponownie sprawdził obecność. 

Oświadczył, że w posiedzeniu wzięło udział 14 radnych Rady Miejskiej w Strykowie, 

co stanowi kworum wymagane do podejmowania prawomocnych uchwał oraz wniosków Rady 

Miejskiej w Strykowie. Następnie przeszedł do realizacji kolejnego punktu porządku obrad. 

 
 

Ad. 14. Przyjęcie protokołu Komisji Uchwał i Wniosków. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie Damian Drzewiecki poprosił Komisję Uchwał 

i Wniosków o przedstawienie protokołu. 

 

Komisja Uchwał i Wniosków w dniu 28 stycznia 2025 roku w następującym składzie: 

1) Radny Dariusz Dziewulski, 

2) Radna Marzanna Boratyńska, 

3) Radny Marek Perek. 

na XIII sesji Rady Miejskiej w Strykowie przyjęła następujący wniosek: 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Wniosek o zlecenie przeprowadzenia bieżącej konserwacji i napraw nawierzchni drogi gminnej 

na odcinku od Nowostaw Górnych do cm. W Niesułkowie (oznaczonej jako fragment 120316E, 

fragment 120321E, odcinek od Niesułkowa do DW708 bez oznaczenia) 

Wnioskodawca: Radny Artur Kotarski. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Marzanna Boratyńska, Damian Drzewiecki, Dariusz Dziewulski, Tomasz Habigier, Piotr 

Hajdys, Andrzej Janeczko, Artur Kotarski, Marcin Łysoń, Artur Mikiciński, Kinga 

Miśkiewicz, Marek Perek, Krzysztof Szewczyk, Dariusz Szychowski, Jarosław Włodarczyk 

NIEOBECNI (1) 

Michał Kwiatkowski 

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu Komisji Uchwał i Wniosków. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Marzanna Boratyńska, Damian Drzewiecki, Dariusz Dziewulski, Tomasz Habigier, Piotr 

Hajdys, Andrzej Janeczko, Artur Kotarski, Marcin Łysoń, Artur Mikiciński, Kinga 
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Miśkiewicz, Marek Perek, Krzysztof Szewczyk, Dariusz Szychowski, Jarosław Włodarczyk 

NIEOBECNI (1) 

Michał Kwiatkowski 

 

 

Ad. 15. Zamknięcie obrad XIII sesji. 

 

O godzinie 12:16 Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie Damian Drzewiecki, 

po wyczerpaniu przyjętego porządku obrad, dokonał zamknięcia XIII sesji Rady Miejskiej 

w Strykowie.  

 

Protokołowała:  

Anna Jóźwiak  

 

Przewodniczący Rady  

Miejskiej w Strykowie  

 

Damian Drzewiecki 

 


